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Unico	Sigorta’dan	Karlı	Büyüme	
	
Sektörün	sıkıntılı	günler	geçirdiği		bir	dönemde,		2016	yılının	ikinci	çeyreği	kar	
açıklayan	Unico	Sigorta,	sermaye	yeterlilik	oranını	ideal	bir	seviye	olan	%135’e	

çıkarmayı	başardı.	
Odaklandığı	branşlarda	prim	üretimini	2015	senesinde	%43	arttıran	Unico	
Sigorta,	2016’nın	ilk	altı	ayında	da	sektöre	oranla	2,5	kat	büyüyerek	bu	

alanlardaki	üretimini	%	35	arttırdı.		
	
Alman	 Kalkınma	 Bankası	 DEG	 (Deutsche	 Investitions	 und	 Entwicklungsgesellschaft) ,	 Hollanda	
Kalkınma	 Bankası	 FMO	 (Nederlandse	 Financierings-Maatschappij	 voor	 Ontwikkelingslanden	
N.V.)	 ve	 EMF	 Capital	 Partners	 gibi	 dev	 yatırımcıları	 arkasına	 alarak,	 	 2014	 yılında	 27	 yıldır	
Türkiye’de	faaliyet	gösteren	Aviva	Sigorta’yı	satın	alıp	sektöre	giren	United	Insurance	Company	-	
Unico	Sigorta	faaliyetlerine	devam	ediyor.	2016	yılının	ilk	altı	ayında	%27	büyüme	gösterirken;	
2016	yılının	ikinci	çeyreğinde	yeni	yönetimiyle	kar	eden	bir	sigorta	şirketi	haline	geldi.	
	
Kurumsal	işlerde	de	büyüme	sürüyor	
	
Kasko	prim	üretimini	2015	yılında	%43	oranında	arttıran	Unico	Sigorta,	2016	yılının	ilk	yarısında	
büyümesini	 sürdürerek	 prim	miktarını	%35	 arttırdı.	Unico	 Sigorta,	 böylelikle	 kaskoda	 sektöre	
oranla	2,5	kat	kadar	büyümüş	oldu.	Ayrıca	yangın	ve	doğal	afetler	branşlarındaki	 	büyüme	de	
sektöre	oranla	2,5	kata	ulaştı.		
 
Cenk	Tabakoğlu:	“Büyümemizi	devam	ettireceğiz”	
	
Yılın	 ilk	 altı	 ayına	dair	 sonuçları	 değerlendiren	Unico	 Sigorta	Genel	Müdürü	 Cenk	 Tabakoğlu;	
“Sektörün	 yeni	 bir	 markası	 olmamıza	 karşın	 geçmişten	 gelen	 dinamizm	 ve	 deneyimimiz	
sayesinde	 faaliyet	 gösterdiğimiz	 alanlarda	 emin	 adımlarla	 ilerliyoruz.	 Bu	 konuda	 da	 yeni	
stratejimiz	 ve	 yeni	 yönetimimizle	 kısa	 sürede	 önemli	 işlere	 imza	 attık.	 Bu	 adımların	 birer	
yansıması	 olarak	 yıllık	 büyümemiz	 ve	 odaklandığımız	 branşların	 primlerindeki	 artışımızı	
gösterebiliriz.	 Bu	 vesile	 ile	 hizmet	 kalitemizden	 ödün	 vermeden	 yakaladığımız	 ivmeyi	 devam	
ettirmek	ve	başarılarımızı	sürdürmeyi	hedefliyoruz”	dedi.	
	
 


